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Verslag vergadering Oudervereniging 2 oktober 2017 

Aanwezig: Carrin, Anieke, Rob, Remco, Armel, Lisette, Mariëlle, Rose, Debbie 
en Erich 
Afwezig: Jessica 
 
1.  Opening 
Rob heet iedereen welkom en opent de vergadering. Hij meldt dat Jessica 
bericht van verhindering heeft gegeven. 
Hij stelt voor om een kort voorstelrondje te houden aangezien Anieke dit keer 
voor het eerst als tweede vertegenwoordiger namens het team aanwezig is, 

2. Rondvraag 
Erich stelt de omgang met sponsoren aan de orde. Carrin geeft een 
nuancerende toelichting op onderhavige casus. 

Rose informeert waarom de ouderavond/ALV niet gekoppeld is aan de 
informatieavond.  Carrin legt dit uit. Rob vult dit aan. Erich merkt op dat deze 
vergadering voor de Vereniging erg belangrijk is en is erg teleurgesteld over 
de amateuristische gang van zaken.  
Over de invulling van de avond zal Rob nog het één en het ander kortsluiten 
met Danny van de MR. 

Lisette merkt op dat ze geen inhoudelijke reactie heeft ontvangen op haar 
vraag of iemand mee kon helpen met het versieren. Ook het versieren is een 
gezamenlijke verantwoordelijkheid van de OV. 

Rob informeert wie de Socratesdag 2018 wil gaan organiseren. Debbie en 
Armel willen dit wel doen. Rob geeft aan hen hierbij wel te willen 
ondersteunen. 

3. Vaststellen verslag 4 september 2017 
Verslag wordt vastgesteld. 

Naar aanleiding van het verslag geeft Carrin aan dat er geïnventariseerd is 
welke wensen er zijn voor de aanschaf van duurzame aankopen voor de 
school. Afgesproken wordt om in petit comité te kijken wat het gaat worden. 
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Naar aanleiding van het verslag wordt aan Rose en Debbie gevraagd in 
welke commissies zij willen meedraaien. 

Rose geeft aan het te druk te hebben met de administratie en dat zij niet in 
een commissie zitting wil nemen. Haar wordt wel gevraagd een format voor 
de schoolreisjes op te zetten. 

Debbie zal de kerstcommissie versterken. 

4. Voorbereiding Ouderavond/ALV 
Er zal een presentatie worden voorbereid. Tevens zal er een beamer en 
scherm geregeld moeten worden. Anieke gaat hier achter aan. Aan de 
hand van het aantal aanmeldingen zal gekeken worden hoe de ruimte 
ingericht zal worden. 

5. Financiële stand van zaken, inclusief resultaat 2016/2017 en begroting 
Doordat de ouderavond/ALV nog niet heeft plaatsgevonden zijn de brieven 
voor de ouderbijdrage nog niet verstuurd. 
Rose geeft de tussenstand van de Socratesdag aan. Er moeten nog een 
aantal facturen binnenkomen. 
Armel geeft aan dat zij een actueel overzicht van de aankopen bij Deen 
heeft opgesteld. 

6. Stand van zaken commissies 
a. Socratesdag 
Was ondanks het weer en het half uur inkorten van het programma wederom 
een zeer geslaagd evenement. 
Iedereen heeft een goede inzet getoond. De aanwezigheid van de EHBO-er 
en de brandweer was ook top De commissie voor volgend jaar mag zich 
buigen over de vraag of de Socratesdag in de huidige vorm door zou 
moeten gaan of dat een nieuwe opzet gewenst is. 

b. Kinderboekenweek 
De school is in het thema van de kinderboekenweek versierd. Daarnaast zijn 
er nog een aantal boeken aangeschaft. 

c. Sinterklaas 
De voorbereidingen lopen. Op vrijdag 17 november zal er vanaf 19.30 uur 
versierd worden in school.  

d. Kerst 
Dit gaat ook één dezer dagen lopen. 

e. Versieren 
Dit is een gezamenlijke taak. 

 



f. Scholierenveldloop 
Lisette zal het eten en drinken voor de deelnemende kinderen verzorgen. 

7. Klachten van ouders over school 
Mariëlle brengt in dat ze de laatste periode veel klachten hoort over school. 
Dit betreffen onder andere klachten over de leerkrachten, de drukte in 
school, niet alle kinderen konden deelnemen aan de Socrates Got Talent 
tijdens de Socratesdag etc. 
Geconstateerd wordt deze klachten niet via de kanalen binnenkomen die 
daarvoor zijn, zoals bijvoorbeeld bij de MR, de directie of via de mail van de 
OV. Opgemerkt wordt dat de OV een signalerende functie heeft en dat 
houdt in dat deze geluiden doorgespeeld moeten worden aan de directie 
maar dat houdt ook in dat bij het horen van deze geluiden degenen die dit 
uiten verzocht moeten worden om deze klachten ook via de gebruikelijke 
kanalen aan de orde te stellen. Dan kan er ook echt iets concreets mee 
gedaan worden. Opgemerkt wordt dat dat de school er voor moet waken 
dat zij door de groei niet aan hun eigen succes ten onder moet gaan. 

8. Sluiting 
Mariëlle brengt naar voren dat zij voornemens is om eind van dit jaar uit het 
bestuur van de OV te stappen. Zij zal in ieder geval dit jaar nog afmaken.  

Dit besluit wordt betreurd, maar door het nu te melden kan wel tijdig naar 
nieuwe aanvulling gezocht worden. 

Rob bedankt iedereen voor de inbreng en sluit de vergadering. 

 


